中 國 香 港 木 球 總 會 有 限 公 司
職 位 申 請 表
Woodball Association of Hong Kong, China Limited
Application Form for Employment
	申 請 職 位 Position Applying for:  

可 到 任 日 期 Earliest Date Available:


	相片
Photo


	個人資料 Personal Particulars

	 英 文 全 名 * Miss / Ms / Mr

 Full Name in English
	 中 文 姓 名  *小姐/女士/先生 

Name in Chinese

	 出 生 日 期 (日 / 月 / 年)
 Date of Birth (dd / mm / yy)                     
	 出 生 地 點
 Place of Birth 

	 香港特別行區永久性居民       Yes 有  □         No 不是  □
 HKSAR Permanent Resident
	 國 籍
Nationality
	 香港身份證/護照號碼
HKID/Passport No.

	 通 訊 地 址 (英文)

 Correspondence Address (English)

	 通 訊 地 址 (中文)

 Correspondence Address (Chinese)

	 日 間 聯 絡 電 話 / 流 動 電 話 號 碼
 Daytime Contact Telephone / Mobile Phone No.
	 住 所 電 話 號 碼
 Residential Telephone No. 

	 電郵地址
 Email Address 


	教育 (按日期順序列出) Education (in chronological order) 

	日期 (月/年)

Date(mm/yy)
	曾經 / 現在就讀的學校、學院、大學等
Schools, Colleges, Universities, etc.
	全日 / 兼讀
Full / Part-time
	班級 / 課程
Class / Course



	由
From
	至
To
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


	公開試/學歷/專業資格(按日期順序列出) Public Exam/Academic/Professional Attainment (in chronological order) 

	頒發日期 Date

Issued
	公開考試名稱 / 持有的學歷及專業資格
Name of Public Examination / Academic and Professional

Qualifications Held
	頒發機構
Issuing

Authority
	合格科目及所達程度
Subjects Passed

And Level Attended

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


	工作經驗 (按日期順序列出)  Working Experience (in chronological order) 

	Date 日期
	Name of Organization
	Position
	Full /Part Time
	Major Responsibilities
	Reason of Leaving

	From由
	To至
	機構名稱
	職位
	全日 / 兼職
	主要職責
	離職原因

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


	教練經驗 (按日期順序列出)  Coaching Experience (in chronological order) 

	Date 日期
	Name of Team
	Position
	Full /Part Time
	Major Responsibilities
	Achievement

	From由
	To至
	球隊名稱
	職位
	全日 / 兼職
	主要職責
	成績

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	

	諮詢人 Referees (請包括現職或近期僱主  Please include your current or present employer)

	Title 稱謂
	Name 姓名
	Position 職位
	Organization 機構
	Address and Telephone Number地址及電話

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


	請提供本人或直系親屬所擁有的與中國香港木球總會有限公司在業務上有關係或往來的機構 
Please declare below the business dealings that the organization you or your family members own has with the WAHKC

	Name of Organization 機構名稱
	Business Relationship with WAHKC
與中國香港木球總會有限公司的業務關係
	Owned by 擁有者

	
	
	Myself
本人
	My family members直系親屬

	
	
	
	


聲明 Declaration

( 茲特聲明：本人  □ 從未 /  □ 曾經  因刑事案件(包括性罪行)被香港或外地的法庭定罪。(註：曾犯刑事案者，未必因而不獲錄用。)
I hereby declare that I  □ have not /  □ have been convicted of a criminal offence (including sexual offence) in a court of law, whether or not in Hong Kong.  (Note: A criminal conviction is not necessarily a barrier to appointment.)

( 本人明白中國香港木球總會有限公司在考慮本人的上述職位申請時，可能會向本人現職及前任僱主進行諮詢。本人同意此項安排。
I understand that in considering my application for the above post, the Woodball Association of Hong Kong, China Limited may request for references from my present and past employers listed above. I agree to this arrangement.

( 若申請職位的日常職務為從事與兒童有接觸的工作，在中國香港木球總會有限公司要求下，本人同意進行性罪行定罪紀錄查核。
If the usual duties of the post applied for require contact with children, I agree to undergo the Sexual Conviction Record Check if requested by the Woodball Association of Hong Kong, China Limited.
( 本人亦明白倘若故意虛報資料或隱瞞重要事實，即使已獲中國香港木球總會有限公司錄用，亦有可能遭解僱。
I also understand that if I wilfully give any false information or withhold any material information, I shall render myself liable to dismissal if I am appointed to the service of the Woodball Association of Hong Kong, China Limited.

( 本人同意提供上述資料予中國香港木球總會有限公司作為核實、記錄及其他與僱傭有關之用途。有關資料可能會交予有關政府部門或適當的機構，作同樣用途。(例如：有關資料將會於受聘後送交稅務局)

I agree to provide the above information to the Woodball Association of Hong Kong, China Limited for verification, record and other employment-related purposes. It may be divulged to relevant government departments or appropriate authorities for the same purpose.  (e.g. It will be divulged to the Inland Revenue Department after appointment)
( 中國香港木球總會有限公司將會在得到你的同意後，才使用你的個人資料作其他用途。
   The Woodball Association of Hong Kong, China Limited will obtain your consent before using your personal data for any other purposes.

( 申請人可根據《個人資料(私隱)條例》要求索取及修改個人資料。
   Personal data collected are subjected to access and correction by the applicant under the Personal Data (Privacy) Ordinance.
Date 日期 : 

Signature 簽署 : 


*Please delete whichever is inappropriate 請刪去不適用者                                                                                          
Form: WAHKC-001

